
Hallo, 
 
We hebben verschillende ledenbijeenkomsten gehouden. Op die bijeenkomsten hebben leden 
aangegeven het onbegrijpelijk te vinden dat Euroma ondanks de input die door ons is gegeven toch 
een eindbod hee  gedaan voor twee jaar. Ze vragen zich dan ook af bij wie dit vandaan komt en wie 
jullie gevraagd hebben. 
 
Ondanks dat ruim 70 procent tegen hee  gestemd was er geen meerderheid om over te gaan naar 
een ac e traject. Daarmee zi en we dus in een impasse. 
Wij denken dat het goed is om hierover met elkaar in gesprek te gaan wat de op es zijn. 
 
Aangezien er nu geen cao is kunnen jullie de door jullie voorgestelde verhogingen en andere 
componenten natuurlijk gewoon doorvoeren. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Auke Wietze Bosma 
Bestuurder CNV Vakmensen 
 


